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Geachte gemeenteraadsleden,  
 
Aanstaande woensdag staat in de gemeenteraadsvergadering wederom de sportvisie op de agenda. 
Ondanks dat wij als HBSV tevreden zijn met de zienswijze in deze sportvisie op onze vereniging en onze 
accommodatie, voelen wij de behoefte om u deze brief te sturen. 
 
We merken namelijk dat we als vereniging continue betrokken worden bij een politieke discussie, waardoor 
onze positie in de sportvisie onder druk lijkt te staan. Daarom vinden we het belangrijk om als vereniging 
onze zienswijze nog een keer duidelijk voor u uiteen te zetten. 
 
De afgelopen 5 jaar heeft HBSV vanuit een beleidsplan hard gewerkt aan de ontwikkeling van haar 
vereniging. Speerpunten in deze beleidsnota waren onder andere het geven van een kwaliteitsimpuls aan 
het sportaanbod, de financiële positie, de organisatie en aan onze accommodatie. De afgelopen 5 jaar zijn 
we continue met de gemeente over de accommodatie in gesprek geweest. Dit resulteerde er in oktober 2017 
in dat de gemeente op hoofdlijnen akkoord was met ons uitgewerkte plan en we konden gaan nadenken 
over de invulling van de financiële paragraaf. Helaas werd dit plan echter in december 2017 in de ijskast 
gezet omdat er een sportvisie in de maak was. 
 
Nu 2 jaar later constateren we dat we nog steeds niet aan de slag kunnen met onze accommodatieplannen, 
terwijl alle randvoorwaarden inmiddels zijn ingevuld. De overige speerpunten uit ons beleidsplan zijn 
gerealiseerd en onze vereniging is financieel gezond, is in ledenaantal gegroeid naar bijna 700 en staat er 
sportief maar ook organisatorisch prima voor. Klaar dus voor de volgende stap, de doorontwikkeling van 
onze accommodatie. 
 
Wij hopen dan ook dat u de sportvisie, zoals deze er nu ligt, zult goedkeuren. Dit in het belang van HBSV 
maar ook in het belang van de voetbalsport aan de westelijke kant van de Maas. In tegenstelling tot wat in 
de media wordt gesuggereerd, bleek afgelopen woensdag in een gesprek met de drie verenigingen VCH, 
SVB, HBSV en de wethouder, nogmaals dat alle vereniging op dit moment de voorkeur geven aan het 
zelfstandig door ontwikkelen van hun vereniging op hun eigen sportpark. 
 
Ik vertrouw erop dat u als gemeenteraadslid, kiest voor een sportvisie waarin enthousiaste en gedreven 
verenigingen als HBSV, de ruimte krijgen om aan hun eigen toekomst te blijven werken. 
 
Alvast bedankt hiervoor. 
 
Met sportieve groet, 
 
 
René Sanders 
Algemeen voorzitter HBSV 


